
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 738
Ministeren bedes gøre rede for, om oprettelsen af et asylcenter på Sjælsmark
Kaserne ved anvendelse af et landsplandirektiv for et permanent asylcenter
på Sjælsmark Kaserne efter planlovens § 3 var et naturligt næste skridt, efter
Udlændingestyrelsen fravalgte at oprette et asylcenter på Sjælsmark Kaserne
ved anvendelse af Udlændingelovens § 42 j herunder, hvorfor man gik fra Ud-
lændingeloven til et landsplandirektiv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. august 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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